
 

NANSET MENIGHETSRÅD 
Vikingveien 9, 3274 LARVIK  

 

 

M Ø T E BOK NR. 2 

Dato: 26.02.2024 
 

Sted: Nanset kirke, peisestua 
Tid: 18.00 – 20.30 

  

 
Følgende møttes:  
Ole Johan Evertsen 
Oda B. Karlsen 
Emilie Ilene Myrsås  
Helge Moldvik 
Merete Larsen 
Ole Herland 
Arne Kristoffersen 

Meldt forfall: 
Robert Hvaal 
Trine Furu-Borgen 
 
Inviterte: 
Prost Sølvi Kristin Lewin (sak 6, 7, 8) 
Nils Tore Lia (sak 6, 7)  

 
 
Saksnr 

 
Beskrivelse 

 
Ansvar 

 
6/2024  

 
Jubileum Nanset kirke 
 
Orientering ved Nils Tore Lia. 
Programmet for jubileumsdagene langt på vei ferdig.  
 
Hovedpunktene er 
Jubelgudstjeneste søndag 10.3.24, liturg er Emilie Ilene 
Myrås.  
Jubileumsgudstjeneste søndag 17.3.24, liturg Sølvi Lewin. 
Påfølgende kirkekaffe begge søndager. 
Menighetens undergrupper oppfordres til å lage 
jubileumspreg over sine aktiviteter denne uken. 
 
Menighetsrådet m/alle varamedlemmene møter søndag 
17.3. kl. 10:00, og bistår staben ifm klargjøring og 
gjennomføring av arrangementet denne dagen, men 
oppfordres også til å møte opp på jubelgudstjenesten 10.3. 
 
Jubileumskomiteens program vedlagt. 
 
Det er planlagt dugnad i kirka med vasking av bl a 
kirkebenker en gang i uke 10 (4. – 8.3.24). Dato må 
bestemmes av staben, og dette må deretter kunngjøres blant 
menighetens medlemmer via facebook og i undergruppene. 
 
 
  

 
NTL  



 
7/2024 

 
Regnskap 2023 
 
Regnskapet gjennomgått m/kommentarer fra OJE og NTL. 
 
Vedtak: 
Regnskap for 2023, som er gjort opp i balanse etter netto 
bruk av disposisjonsfond på kr. 532 790,-, godkjennes. 
 

 
OJE 

 
8/2024  

 
Oppgradering platetopp og komfyr 
 
Etter noe tids bruk av det nye kjøkkenet, er det kommet 
kommentarer på at platetopp og komfyr ikke er 
dimensjonert for den bruken som trengs ved arrangementer 
med mange mennesker. 
Leverandør har kommet med tilbud om å ta tilbake 
nåværende topp og komfyr, og erstatte disse med 
platetopp/induksjon og komfyr som har høyere effekt. Dette 
vil medføre et utlegg på ca kr. 20 000,-, pluss at nåværende 
kjeler må erstattes. 
 
Vedtak: 
MR vedtar å bruke nødvendige kroner for å oppgradere og 
installere platetopp/induksjon og komfyr, samt innkjøp av 
nye kjeler og panner.  
  

 
OJE 

 
9/2024 

 
Godkjenning innkalling og protokoll 
 
Innkalling og protokoll godkjent. 
 
Til orientering er møtekalenderen for MR fram til 
sommeren planlagt slik: 
 
07.04.24: Årsmøte etter gudstjenesten 
15.04.24: Møte i MR 
27.05.24: Møte i MR 
 

 
OJE 

 
10/2024 

 
Evaluering av medarbeiderfesten 
 
Medarbeiderfesten 12.2.24 ble vel gjennomført. Noe forfall 
fra både påmeldte, og MR/vara. 
Følgende kommentarer fra arrangøren: 
6 loff ble for lite, trenger det dobbelte. 
Lite salat, ble tomt før alle fikk forsynt seg. 
Snaut med kaker, hadde alle 100 påmeldte kommet, hadde 
det blitt for lite. 
 

 
OJE 



 
11/2024  

 
Annet/Orienteringssaker 
 

a) Nytt fra staben 
Noe krevende å holde driften i gang med 
sykmeldinger, prosten vil se på tiltak  

b) Nytt fra Fellesrådet 
Opplæring av nye medlemmer gjennomført, 
Merete L deltok herfra 

c) Demensvennlig kirke 
MR tar dette opp når det er mer kapasitet i staben 

d) Orientering fra kurs i Kirka vår 
Leder og nestleder deltok i opplæring i verktøyet 
«Kirka vår». Virker som et nyttig verktøy, men 
det kreves mye jobb for å legge inn data. MR vil 
følge opp dette etter hvert 
 

  

 
 
 

 
12/2024  

 
Eventuelt 
 

a) 50 års jubileum for tidligere konfirmanter 
 
Arne orienterte om tilsvarende tiltak i 
Kvelde/Hvarnes menigheter. MR vurderer å følge 
opp dette fram mot sommeren, gullkonfirmantene 
kan for eksempel inviteres til en gudstjeneste til 
høsten, samtidig som neste års konfirmanter 
presenteres. Deretter kan gullkonfirmantene 
inviteres til kirkekaffe med sosialt samvær i egnet 
rom. 
Navneliste over konfirmantene i Nanset kirke fra 
1974 må fremskaffes. 
 

b) Årsberetning 
 
Årsrapporten for 2023 er ennå ikke klar, denne skal 
legges fram for menigheten på årsmøtet 7.4.24. 
 
Vedtak: 
Årsberetningen sendes medlemmene av MR på e-
post så snart den er klar, medlemmene skal deretter 
komme med kommentarer/godkjenning på e-post til 
leder 

  

 
 
 
AK 

 


